
Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

Protokół nr LXII/2023 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz  

z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Posiedzenie w dniu 4 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 4 grudnia 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

 

 



1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela oraz Przewodniczący Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Paweł Licznar. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Sekretarz Gminy Marek 

Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik. 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2024 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Radny Zygmunt Trojniak przeanalizował kolejne punkty budżetu. Poruszył między innymi 

temat remontu dróg Kochanowskiego, Ogrodowej i Chrobrego, temat budowy nowego 

cmentarza komunalnego w Prudniku oraz temat budowy ul. Działkowej. Zapytał również o 

rozbudowę kanalizacji na terenie miasta Prudnika.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oraz Burmistrz Grzegorz Zawiślak  wyjaśnili wszelkie 

wątpliwości związane z planowanym budżetem.  

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik wyjaśniła kwestie związane z 

odrolnieniem działki pod budowę cmentarza przy ul. Jesionkowej.   

Radny Edward Mróz zapytał czy wszystkie sprawy związane z ul. Działkowa są już 

zakończone? Chodzi tu o minora rzecznego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek oznajmił, że kwestia minora rzecznego 

jest zakończona. W czerwcu została wydana decyzja ustalająca linię brzegową, która 

następnie została unieważniona. Obecnie w Wodach Polskich ustalana jest nowa linia 

brzegowa, po ustaleniu której projektant w imieniu Gminy będzie mógł złożyć do starostwa 

wniosek o wydanie mapy do celów projektowych. Dopiero w miesiącu styczniu rozpocznie 

się faza projektowania właściwego.  

Radny Edward Mróz poruszył temat kwoty długu. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że całościowa kwota długu planowanego na rok 2024 

wynosi 65 600 000,00 złotych, w odniesieniu do dochodów zadłużenie stanowi 39%.  

Między radnymi Zygmuntem Trójniakiem a Pawłem Licznarem wywiązała się dyskusja 

dotycząca zaciąganych kredytów. 

Radna Urszula Rzepiela zapytała o zakres zadania rewitalizacji zespołu zabytkowych 

budynków muzeum i termomodernizacji budynku Ratusza.  

Naczelnik Aleksander Gacek wyjaśnił, że w kwestii Ratusza planowana jest wymiana 

stolarki okiennej i drzwiowej, jednak nie w całym budynku. Jeśli chodzi o Muzeum planuje 

się wykonać remont dachu papowego oraz remont Wieży Katowskiej.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że jest przerażony kwota remontu kapliczki przy ul. 

Wiejskiej. 

Naczelnik Aleksander Gacek oznajmił, że koszt nie jest jeszcze znany. Kwota w budżecie to 

wnioskowana szacowana kwota. Będzie on znany dopiero po ogłoszeniu przetargu. Wówczas 

będzie wiadomo, ile z tej puli zostanie przeznaczona na tą kapliczkę, a jeśli zostaną 

oszczędności wówczas będzie można je wydać na inne obiekty zabytkowe na terenie miasta. 

Radny Zbigniew Kosiński poruszył temat modernizacji budynku domu kultury i przedszkola 

w Mieszkowicach. Zapytał czy jest już konkretny projekt wykonawczy na to zadanie? Czy 

jeśli projekt jest był przedstawiany mieszkańcom? 

Burmistrz oznajmił, że projekt był przedstawiony mieszkańcom, wywołał kontrowersje 

dotyczące jednego z pomieszczeń. Wnioski mieszkańców zostały zaakceptowane i 

wprowadzone, więc już wszystko powinno być w porządku.  



Radny Zbigniew Kosiński zapytał o termomodernizację obiektów sakralnych, w między 

innymi w Niemysłowicach? Czy są już jakieś konkretne plany dotyczące tej 

termomodernizacji? 

Burmistrz odpowiedział, że przygotowywana jest dokumentacja, na podstawie której będzie 

można poznać koszty. Po określeniu kosztów będzie wiadome co gmina jest w stanie zrobić 

za posiadane środki.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o planowany zakup mebli do Punktu Obsługi Interesanta. 

Zapytał skąd taka duża kwota? 

Sekretarz Marek Radom  oznajmił, że planowana jest reorganizacja pracy urzędu 

przeniesienie wszystkich newralgicznych miejsc obsługi interesanta w jedno miejsce, a 

mianowicie Urząd Stanu Cywilnego oraz Wydział Spraw Obywatelskich. Poinformował jakie 

prace zostały już wykonane oraz co jeszcze należy wykonać.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektów uchwał zostało poddane pod głosowanie,.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie pozytywnej opinii o projekcie budżetu na 2024 rok oraz o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2024-2027 kolejno przez: 

Komisję Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekty uchwal zostały zaopiniowane pozytywnie, 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Katarzyna Rożek 



 

Wobec powyższego głosowania projekty uchwal zostały zaopiniowane pozytywnie, 

 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

  

 

 

Przewodniczący Komisji  

Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Paweł Licznar  

  

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


